
Verksamhetsberättelse Björnåsens älgskötselområde 2019. 

Styrelsen för Björnåsens Älgskötselområde lämnar härmed följande årsberättelse för 2018/19. 

Björnåsens Älgskötselområde har 2018 omfattat 24540 ha fördelat på 56 jaktlag. 
Styrelsen har haft 7 protokollförda möten under det gångna jaktåret. 
Styrelsens sammansättning 2018/19.  
Ordförande Kalle Karlsson, Vice ordförande Sven-Erik Svensson, Sekreterare Mikael Andersson, 
Kassör Kenneth Karlsson, Ledamöter, Uno Carlsson, Jonas Bengtsson och Nils Bengtsson. 
Suppleanter: Lennart Josefsson, Jonas Karlsson, Niklas Karlsson. 

Styrelsen har noggrant analyserat älgjakten 2018 och där sammanställt vikt, ålder, kön samt älgobs 
för att på bästa sätt kunna presentera en tilldelning inför årets jakt som ligger i linje med 
älgstammens utveckling samt följt upp gällande älgskötselplan. Styrelsen har sammanställt vinterns 
spillningsinventering där de flesta berörda jaktlag ställt upp på ett bra sätt. 

23 april erhölls tillstånd från länsstyrelsen att bilda ett kronskötselområde. (Reg. 13-82-18-034-K) 
För att administrera detta har en särskild kronskötselgrupp bildats som är underställd styrelsen. 
 
Styrelsen har även behandlat förändringar inom jaktlagen. Totalt omfattar Björnåsen ÄSO  
24041 ha inför 2019 års jakt. Detta är en minskning med 499 ha. Ett jaktlag har lämnat Björnåsen och 
ingår nu i Gunnarps ÄSO. 2019 finns 52 jaktlag inom Björnåsens ÄSO. Ingen nyregistrering av mark. 
Styrelsen har deltagit med två personer i ett samrådsmöte med Centrala älgförvaltningsområdet den  
6 dec. 2018 på Älekulla skyttepaviljong. 

Under jakten 2018 fälldes totalt 71 djur fördelat på 15 tjurar, 20 hondjur, 16 tjurkalvar och 19 
kvigkalvar. Kalvandelen i avskjutningen var 50,7 %.  
Tilldelningen var 35 vuxna, med målet att fälla 35 vuxna älgar vilket fylldes till 100 %, samt fri kalvjakt 
fram till 31 dec. Tilldelningen 2018 var differentierad. Norra området, (omfattar 12001 ha) hade en 
tilldelning 640 ha/älg. Södra området, (omfattar 12539 ha) hade en tilldelning på 780 ha/älg.  
Allt beräknat på tilldelningsarealen. 
1/12 hölls en avlysningsjakt på 3 vuxna djur. Dessa fälldes redan på förmiddagen. 2 tjurar och en ko.  

Samrådsmöte har även hållits i Okome Bygdegård under 2019 med information till jaktledare och mark-
ägare om jaktresultat och älgobs samt resultat av spillningsinventeringen 2019 med ett 25-tal närvarande. 

Styrelsen presenterade vid mötet ett förslag på tilldelning inför 2019 års jakt om 38 vuxna djur, samt en 
målstyrd kalvjakt till årets slut med restriktionen att endast 1 av dubbelkalvar är tillåtna första veckan. 
Deltagarna på mötet, tyckte att det inte ska vara några restriktioner i kalvjakten. Styrelsen kommer att 
lägga ett förslag på stämman, som överensstämmer med detta.  
Styrelsen hade mandat att bryta kalvjakten i förtid, om det skulle behövas. Detta blev aldrig aktuellt. 
Ekonomin är god. I övrigt hänvisas till kassörens och revisorernas rapport. 

Styrelsen tackar för det gångna verksamhetsåret och önskar en god jaktlycka 2019 

Styrelsen för Björnåsens ÄSO 

Kalle Karlsson Ordförande 


